

Model: GP-TWS033X

WHAT'S IN THE BOX

1 Pair of Earbuds
1 Charging Case

2 Pairs of Extra Ear Tips(S/L)
1 User Manual
1 Type-C Charging Cable

PRODUCT LAYOUT

1. Charging LED of charging case
2. Type-C Charging Port
3. Touch Control
4. LED Indicator of Earbuds
5. Microphone

HOW TO PAIR

Before queuing-up with your squad, Pair up with us to ensure maximum victories.

Please make sure that the device is fully powered before using it.

Step 1: Make sure your charging case is charged up. Simply open the lid of the charging case. The earbuds will turn ON and automatically enter the pairing mode. The left earbud LED will flash in alternate blue & white colors quickly.

Step 2: Tap "GP-TWS033X" from the smartphone's Bluetooth menu. There is a ring prompt after a successful connection. This indicates earbuds are successfully connected to your device.

Step 3: Congratulations! You are now connected and can start playing music.

Note: If you do not connect to any device within 180 seconds of entering pairing mode, then both earbuds will automatically turn OFF. Please put the earbuds back into the case and repeat the pairing process.

TOUCH CONTROLS

For better access and functionality during matches, use our tap controls to save on those crucial moments between games.

BASIC FUNCTION	LEFT EARBUD	RIGHT EARBUD	TOUCH CONTROLS
Volume Increase	●	●	Single Tap on the right earbuds touch sensor
Volume Decrease	●	●	Single Tap on the left earbuds touch sensor
Play/Pause Music	●●	●●	Double Tap on any earbuds touch sensor
Game Mode ON/OFF	●●●●	●●●●	Triple Tap on the right earbuds touch sensor for 4 times
Voice Assistant	●●●●	●●●●	Tap on the left earbuds touch sensor for 4 times
Previous Track	2 sec	2 sec	Long Press for 2 seconds on the left earbuds touch sensor
Next Track	2 sec	2 sec	Long Press for 2 seconds on the right earbuds touch sensor
Transmit Mode	●●●●	●●●●	Triple tap on the right earbuds touch sensor
ANC Mode	●●●●	●●●●	Triple tap on the right earbuds touch sensor

● Tap ● Long press

CHARGING THE CASE

Our Charging Speed makes sure to leave your enemies in the dust! So Charge up and get going!

Note: Please only use a 5V/1A adapter to charge the case of higher voltage adapters can destroy the battery of the case and earbuds.

Low Battery: When the case battery is low, The charging case's white LED will flash three times in every 30 seconds.

CALL CONTROLS

Use our Call controls features to make swift decisions in-game and clutch up without breaking your focus.

CALLING FUNCTION	LEFT EARBUD	RIGHT EARBUD	TOUCH CONTROLS
Answer Incoming Call	●●	●●	Double Tap on any earbuds touch sensor
Hang up calls	●●	●●	White on call, Double Tap on any earbuds touch sensor
Reject calls	2 sec	2 sec	Long Press for 2 seconds on any earbuds touch sensor
Call Volume Increase	2 sec	2 sec	Long press on the right earbuds touch sensor for 2 seconds
Call Volume Decrease	2 sec	2 sec	Long press on the left earbuds touch sensor for 2 seconds

● Tap ● Long press

CHARGING THE CASE

Our Charging Speed makes sure to leave your enemies in the dust! So Charge up and get going!

Note: Please only use a 5V/1A adapter to charge the case of higher voltage adapters can destroy the battery of the case and earbuds.

Low Battery: When the case battery is low, The charging case's white LED will flash three times in every 30 seconds.

CALL CONTROLS

Use our Call controls features to make swift decisions in-game and clutch up without breaking your focus.

CALLING FUNCTION	LEFT EARBUD	RIGHT EARBUD	TOUCH CONTROLS
Answer Incoming Call	●●	●●	Double Tap on any earbuds touch sensor
Hang up calls	●●	●●	White on call, Double Tap on any earbuds touch sensor
Reject calls	2 sec	2 sec	Long Press for 2 seconds on any earbuds touch sensor
Call Volume Increase	2 sec	2 sec	Long press on the right earbuds touch sensor for 2 seconds
Call Volume Decrease	2 sec	2 sec	Long press on the left earbuds touch sensor for 2 seconds

● Tap ● Long press

CHARGING THE CASE

Our Charging Speed makes sure to leave your enemies in the dust! So Charge up and get going!

Note: Please only use a 5V/1A adapter to charge the case of higher voltage adapters can destroy the battery of the case and earbuds.

Low Battery: When the case battery is low, The charging case's white LED will flash three times in every 30 seconds.

CALL CONTROLS

Use our Call controls features to make swift decisions in-game and clutch up without breaking your focus.

CALLING FUNCTION	LEFT EARBUD	RIGHT EARBUD	TOUCH CONTROLS
Answer Incoming Call	●●	●●	Double Tap on any earbuds touch sensor
Hang up calls	●●	●●	White on call, Double Tap on any earbuds touch sensor
Reject calls	2 sec	2 sec	Long Press for 2 seconds on any earbuds touch sensor
Call Volume Increase	2 sec	2 sec	Long press on the right earbuds touch sensor for 2 seconds
Call Volume Decrease	2 sec	2 sec	Long press on the left earbuds touch sensor for 2 seconds

● Tap ● Long press

CHARGING THE CASE

Our Charging Speed makes sure to leave your enemies in the dust! So Charge up and get going!

Note: Please only use a 5V/1A adapter to charge the case of higher voltage adapters can destroy the battery of the case and earbuds.

Low Battery: When the case battery is low, The charging case's white LED will flash three times in every 30 seconds.

CALL CONTROLS

Use our Call controls features to make swift decisions in-game and clutch up without breaking your focus.

CALLING FUNCTION	LEFT EARBUD	RIGHT EARBUD	TOUCH CONTROLS
Answer Incoming Call	●●	●●	Double Tap on any earbuds touch sensor
Hang up calls	●●	●●	White on call, Double Tap on any earbuds touch sensor
Reject calls	2 sec	2 sec	Long Press for 2 seconds on any earbuds touch sensor
Call Volume Increase	2 sec	2 sec	Long press on the right earbuds touch sensor for 2 seconds
Call Volume Decrease	2 sec	2 sec	Long press on the left earbuds touch sensor for 2 seconds

● Tap ● Long press

CHARGING THE CASE

Our Charging Speed makes sure to leave your enemies in the dust! So Charge up and get going!

Note: Please only use a 5V/1A adapter to charge the case of higher voltage adapters can destroy the battery of the case and earbuds.

Low Battery: When the case battery is low, The charging case's white LED will flash three times in every 30 seconds.

CALL CONTROLS

Use our Call controls features to make swift decisions in-game and clutch up without breaking your focus.

CALLING FUNCTION	LEFT EARBUD	RIGHT EARBUD	TOUCH CONTROLS
Answer Incoming Call	●●	●●	Double Tap on any earbuds touch sensor
Hang up calls	●●	●●	White on call, Double Tap on any earbuds touch sensor
Reject calls	2 sec	2 sec	Long Press for 2 seconds on any earbuds touch sensor
Call Volume Increase	2 sec	2 sec	Long press on the right earbuds touch sensor for 2 seconds
Call Volume Decrease	2 sec	2 sec	Long press on the left earbuds touch sensor for 2 seconds

● Tap ● Long press

CHARGING THE CASE

Our Charging Speed makes sure to leave your enemies in the dust! So Charge up and get going!

Note: Please only use a 5V/1A adapter to charge the case of higher voltage adapters can destroy the battery of the case and earbuds.

Low Battery: When the case battery is low, The charging case's white LED will flash three times in every 30 seconds.

CALL CONTROLS

Use our Call controls features to make swift decisions in-game and clutch up without breaking your focus.

CALLING FUNCTION	LEFT EARBUD	RIGHT EARBUD	TOUCH CONTROLS
Answer Incoming Call	●●	●●	Double Tap on any earbuds touch sensor
Hang up calls	●●	●●	White on call, Double Tap on any earbuds touch sensor
Reject calls	2 sec	2 sec	Long Press for 2 seconds on any earbuds touch sensor
Call Volume Increase	2 sec	2 sec	Long press on the right earbuds touch sensor for 2 seconds
Call Volume Decrease	2 sec	2 sec	Long press on the left earbuds touch sensor for 2 seconds

● Tap ● Long press

CHARGING THE CASE

Our Charging Speed makes sure to leave your enemies in the dust! So Charge up and get going!

Note: Please only use a 5V/1A adapter to charge the case of higher voltage adapters can destroy the battery of the case and earbuds.

Low Battery: When the case battery is low, The charging case's white LED will flash three times in every 30 seconds.

CALL CONTROLS

Use our Call controls features to make swift decisions in-game and clutch up without breaking your focus.

CALLING FUNCTION	LEFT EARBUD	RIGHT EARBUD	TOUCH CONTROLS
Answer Incoming Call	●●	●●	Double Tap on any earbuds touch sensor
Hang up calls	●●	●●	White on call, Double Tap on any earbuds touch sensor
Reject calls	2 sec	2 sec	Long Press for 2 seconds on any earbuds touch sensor
Call Volume Increase	2 sec	2 sec	Long press on the right earbuds touch sensor for 2 seconds
Call Volume Decrease	2 sec	2 sec	Long press on the left earbuds touch sensor for 2 seconds

● Tap ● Long press

CHARGING THE CASE

Our Charging Speed makes sure to leave your enemies in the dust! So Charge up and get going!

Note: Please only use a 5V/1A adapter to charge the case of higher voltage adapters can destroy the battery of the case and earbuds.

Low Battery: When the case battery is low, The charging case's white LED will flash three times in every 30 seconds.

CALL CONTROLS

Use our Call controls features to make swift decisions in-game and clutch up without breaking your focus.

CALLING FUNCTION	LEFT EARBUD	RIGHT EARBUD
------------------	-------------	--------------

[illegible]



盒子有什么东西

- 1 Pair of Earbuds
- 1 Charging case

2 对额外耳机 (S&L)
 1 用户手册
 1 Type-C 充电线

产品布局



1. 充电盒指示灯
2. Type-C 充电接口
- 触摸控制
- 耳机指示灯
- 麦克风

如何配对

在与您的小伙伴聚会之前，请与我们配对以确保获得最大的福利。使用前请确保设备已充满电。

步骤 1： 确保您的充电盒已充满电。 只需打开充电盒的盖子。 耳机将自行启动进入配对模式。 左耳机 LED 将快速交替闪烁蓝色和白色。

步骤 2： 从智能手机的蓝牙菜单中点击“GP-TWS033X”。 连接成功后会有语音提示。 这表示设备已成功与您的设备配对。

步骤 3： 恭喜！ 您现在已连接并可以开始播放媒体。

触摸控制

基本功能	左耳机	右耳机	触摸控制
音量增加	●	●	单击左耳机的触摸传感器
音量减少	●	●	单击右耳机的触摸传感器
播放/暂停音乐	●●	●●	双击任何耳机的触摸传感器 4 次
切换歌曲/片头	●●●●	●●●●	轻触左耳机的触摸传感器 4 次
接听电话	●●●●	●●●●	轻触右耳机的触摸传感器 2 秒
上一首曲	2 秒	2 秒	长按右耳机的触摸传感器 2 秒
下一曲曲	2 秒	2 秒	长按左耳机的触摸传感器 2 秒
播放模式	●●●	●●●	三次单击左耳机的触摸传感器
主动降噪模式	●●●	●●●	三次单击右耳机的触摸传感器

● 轻触 ●● 轻按 ●●● 长按

充电盒

我们的充电盒确保让您的家人安全驾驶！ 所以它并非开灯！

注意： 仅使用 5V/1A 电源适配器为充电盒。 更高电压的适配器会损坏外观和内置的电路。

电量低提醒： 当充电盒电量低时，充电盒的白色 LED 指示灯将每 30 秒闪烁 3 次。

为耳塞充电

您拥有您的耳机吗？ 您可能需要重置耳塞。 这里有一个快速指南。 在很少的情况下，您可能需要重置耳塞。 这里有一个快速指南。 之后您可以重新配对工作！

当您按下您的耳机时，您可能会看到两个“GP-TWS033X”，或者您可能会看到一个耳塞听到音乐时，请按以下步骤操作。 这表示您在耳塞重置后返回配对模式。

注意： 请在为耳塞充电前取下耳塞充电点上的保护膜。

耳塞电量提醒： 耳塞发出提示音。

耳塞充电： 当耳塞放入充电盒时，耳塞上的白光会亮起。 表示正在为耳塞充电。

耳塞充满电： 当耳塞充满电时，耳塞上的白光将熄灭。

重置设备

在很少的情况下，您可能需要重置耳塞。 这里有一个快速指南。 之后您可以重新配对工作！

当您按下您的耳机时，您可能会看到两个“GP-TWS033X”，或者您可能会看到一个耳塞听到音乐时，请按以下步骤操作。 这表示您在耳塞重置后返回配对模式。

步骤 1： 断开耳塞连接并关闭配对的移动列表。 长按 GP-TWS033X。

步骤 2： 将两只耳塞放入充电盒中，并保持充电盒盖打开。 *长按重置按钮 10 秒。

步骤 3： 将两只耳塞插入配对设备的移动列表。 长按 GP-TWS033X 即可使用。 现在打开充电盒的盖子，取出耳机。 耳机将自动进入配对模式。

重置过程完成，您可以通过两个耳塞听到音乐。

安全与维护

注意： 任何非制造商授权的产品的损坏和保修将无效。 因此，请妥善保管您的产品。

- 保持产品干燥，不要将其置于潮湿环境中，以免发生短路。
- 请勿将其长时间暴露在强烈的阳光下或高温下。 因为这会缩短电子元件的使用寿命，损坏电路并缩短材料的使用寿命。
- 请勿将其置于寒冷环境中，以免损坏 PCB 板。
- 请勿尝试拆卸产品，因为这可能不安全。 尤其是对于非专业人士。
- 请勿使用化学产品、清洁剂、油性液体清洁剂。
- 请勿用尖锐物品刮擦表面，以免损坏外壳和外观。
- 请勿将产品充电超过 5 小时，以免缩短电池寿命。
- 避免长时间以最大音量收听音乐，因为这会影响您的听力。 这是不可取的。